
Yarına umut oluyorlar

Gönülden 20 yıl

 Çocukluk hayallerini hayata 
geçiren Kadıköylü gençler Simay 
Salı ve Berin Yıldırım, onlarca 
öğrenciye yardım ettikleri “Yarına 
Umut Ol Projesi”ni Gazete Kadıköy’e 
anlattı l Sayfa 5'te

 Kadıköy Belediyesi Gönüllüleri 
20 yılı geride bıraktı. İlçeye yıllardır 
gönülden emek harcayanlar 20. Yıl 
Gecesi’nde bir araya geldi  l Sayfa 4'te

Kadıköy’ün havası
S.O.S
veriyor

Kadıköy Belediyesi, Kuşdili Çayırı arazisine AVM ve katlı otopark 
yapılmasıyla ilgili açtığı plan değişikliği davasını kazandı. İstanbul 1. İdare 

Mahkemesi, Kuşdili Çayırı için hazırlanan planı, 
kamu yararına uygun olmadığı görüşlerine yer vererek iptal etti  l Sayfa 2'de

AVM OLMAYACAK
KUŞDİLİ ÇAYIRI

Kadıköy'ün yeni yıl heyecanı
Yeni yıl yaklaşıyor, heyecan artıyor. Yılın bu son haftasında Kadıköy 
sokaklarına çıktık; hediye önerilerinden, yılbaşı yemeğinin vazgeçilmezi 
hindinin öyküsüne, milli piyango bileti satanların ve alanların hayallerinden 
yılbaşı konserlerine pek çok konuyu sizler için derledik l Sayfa 7-8-9 ve 11'de

Çocuklardan 
temizlik denetimi

Amatörün heyecanı 
başka!

Kadıköy Belediyesi Temizlik 
İşleri Müdürlüğü kapılarını 
öğrencilere açtı. Kadıköy’ün 
nasıl temizlendiğini yerinde 
izleyen öğrenciler, proje 
üretecek l Sayfa 14'te

Kadıköy’ün eski amatör 
kulüplerinden Koşuyoluspor 
bir maç gününü sizler için 
izledik. Kulüp Başkanı 
Taşkın Tuna amatör sporun 
“meşakkatli ama keyifli” 
olduğunu belirtiyor l Sayfa 13'te

25 - 31 ARALIK 2015

www.gazetekadi koy. com . tr

Yıl: 16 / Sayı: 818

Madem cevapsız 
sorular, sorma 
o zaman :)
FERYAL PERE  13'te

Bahariye'de 
bir yalnız

MARio LEvi  10'da

2015'in 
öne çıkanları

UĞUR vARDAN  14'te

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’na 
bağlı Hava Kalitesi izleme’nin 

yaptığı son ölçümler Kadıköy’de 
hava kirliliğinin ciddi oranda 

artığını gösteriyor.  Prof. Mikdat 
Kadıoğlu,  bunun sebebini; 

kalitesiz kömür kullanımı, kentsel 
dönüşüm ve araç emisyonlarından 

havaya karışan kirleticilerin 
havaya dağılması olarak açıklıyor. 

Fikirtepe’de ise vatandaşlar, 
kirliliğin son iki ay içinde arttığını 

vurguluyor l Sayfa 10'da


